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خبــــــر تکمیل عملیات برق رسانی به ایستگاه های 
پمپاژ آب چشمه هفتیان تفرش

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر توزیع برق شهرســتان تفرش 
از برقدار شــدن هر 4 ایســتگاه پمپاژ آب چشمه هفتیان خبر 

داد.
محمــد صاحب الزمانی گفت: ایســتگاه پمپاژ نقوســان به 

عنوان آخرین ایســتگاه پمپاژ آب رســانی به شهر تفرش و 40 
روســتای در مســیر در دی ماه جاری از شــبکه فشار متوسط 

عمومی برقدار شد.
وی اظهــار داشــت: بــرق رســانی بــه ســه ایســتگاه دیگــر 
هفتیــان، جفتان و قزلجه در آذر ماه امســال انجام و به بهره 
برداری رســیده اســت و ایســتگاه نقوســان آخرین ایســتگاه 

پمپاژ آب بود که برق رسانی شد.

از  پــروژه،  ایــن  اینکــه  بیــان  بــا  الزمانــی  صاحــب 
بزرگترین پروژه های برق رســانی اســتان طی سال جاری 
70 کیلومتر شــبکه فشــار متوســط  بود،افــزود: احــداث 
4 دســتگاه پســت بــرق زمینــی در قالب  هوایــی و تجهیز 
و  بــرق  توزیــع  شــرکت  راهبــری  تحــت  مجــزا  پیمــان  دو 
شــرکت آب منطقــه ای بــا رکــوردی بی ســابقه در کمتر از 

6 ماه به انجام رســید.

شناسایی 84 هزار بیمار مشکوک به "دیابت و فشار خون بالا" در کرمانشاه
ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس مرکز بهداشــت 
درصــد   88 غربالگــری  از  کرمانشــاه  اســتان 
جمعیت بالای 18 سال استان خبر داد و افزود: 
طــی این برنامــه تاکنون بیــش از 84 هزار بیمار 
مشــکوک به دیابت و فشار خون بالا شناسایی 

شده اند.
دکتر ابراهیم شــکیبا با اشــاره به شروع طرح 
غربالگری دیابت و فشــار خون بالا از 23 آذرماه 
گفت: این طرح قرار بود تا 15 دی ادامه داشــته 
باشد، اما به علت نیاز به غربالگری هرچه بیشتر 

جمعیت هــدف، اجرای آن تا 30 دی ماه تمدید 
شده است.

وی جمعیت هدف این طرح دراســتان را یک 
میلیــون و 448 هــزار نفــر اعــام و تصریح کرد: 
تاکنــون یک میلیون و 280 هزار نفر در این طرح 

غربالگری شده اند.
بــه گفتــه شــکیبا، ایــن تعــداد معــادل 88 

درصد جمعیت بالای 18 سال استان است.
رییــس مرکز بهداشــت اســتان کرمانشــاه از 
فشــار خون بــالا و دیابت به عنــوان دو بیماری 

خطرناک و دو ریســک فاکتور برای ابتا به ســایر 
بیماریهــا از جملــه بیماریهــای قلبــی و عروقی، 
نارســایی کلیــه و... یــاد کــرد و افــزود: ایــن دو 
بیمــاری درمان قطعی ندارنــد، بنابراین بهترین 

راه مقابله با آنها پیشگیری است.
وی افــزود: بــرای پیشــگیری هــم شناســایی 
زودهنــگام این دو بیماری بســیار موثر اســت تا 
بتــوان از پیشــرفت آن و ایجــاد بیماریهای دیگر 

جلوگیری کرد.
افــراد  از  راســتا  همیــن  در  گفــت:  شــکیبا 

باقــی مانده هــدف طــرح درخواســت داریم در 
روســتاها بــه خانه های بهداشــت و در شــهرها 
به پایگاه های بهداشــت یا مراکز جامع ســامت 
مراجعــه کــرده و تســت ایــن دو بیمــاری را بــه 

صورت رایگان انجام دهند.
اســتان کرمانشــاه  رییــس مرکــز بهداشــت 
در ادامــه از شناســایی بیــش از 56 هــزار بیمــار 
مشــکوک به فشــار خون بالا در استان با اجرای 
طــرح خبــر داد و افــزود: همچنیــن طــی مــدت 
بیمــار   800 و  هــزار   28 از  بیــش  طــرح  اجــرای 

مشکوک به دیابت شناسایی شده اند.
وی افــزود: در صــورت تایید نتیجــه آزمایش 
این افراد توســط پزشــک، قطعیــت بیماری این 
افراد مشخص شده و تحت مراقبت های بعدی 

قرار می گیرند.
شــکیبا گفــت: اطاعــات ایــن افــراد پــس از 
قطعی شدن در پرونده سامت الکترونیک آنها 
ثبت شده و وضعیت سامت و روند بیماری آنها 
توســط بهــورزان، مراقبین ســامت و پزشــکان 

رصد می شود.

بهره برداری از نخستین مدرسه اوتیسم 
کرمانشاه تا یک ماه آینده

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون مشــارکت های مردمی 
اداره کل نوســازی و تجهیــز مــدارس اســتان کرمانشــاه 
گفت: کار ساخت مدرسه اوتیسم که در محله دولت آباد 
شهر کرمانشاه ساخته شده، هم اکنون به اتمام رسیده 
و در مرحلــه خریــد تجهیــزات مــورد نیــاز بــرای مدرســه 

هستیم.
سعید سلگی معاون مشارکت های مردمی اداره کل 
نوســازی و تجهیــز مدارس اســتان کرمانشــاه با اشــاره 
بــه ســاخت نخســتین مدرســه تخصصــی اوتیســم در 
کرمانشــاه، اظهار کرد: تاکنون برای ســاخت این مدرسه 
که با مشــارکت خیرین مدرسه ساز استان احداث شده، 

بالغ بر 4 میلیارد تومان هزینه شده است.
وی گفــت: کار ســاخت ایــن مدرســه کــه در محلــه 
دولت آباد شــهر کرمانشــاه ســاخته شــده، هم اکنون به 
اتمام رســیده و در مرحله خرید تجهیزات مورد نیاز برای 

مدرسه هستیم.
نوســازی  اداره کل  مردمــی  مشــارکت های  معــاون 
بــه  اشــاره  بــا  کرمانشــاه  اســتان  مــدارس  تجهیــز  و 
ســاخت ایــن مدرســه براســاس اســتاندارد های خاص 
مــدارس اوتیســم، گفت: این نخســتین مدرســه خاص 

دانش آموزان اتیسمی در کرمانشاه است.
وی با بیان اینکه مدرســه اوتیسم شهر کرمانشاه 15 
کاسه بوده که هر کاس در زمان بهره برداری بین چهار 
تا پنــج دانش آموز خواهد داشــت، تأکید کــرد: مدارس 

اوتیسم دارای استاندارد های خاصی هستند.
ســلگی بــا بیــان اینکــه خیریــن مدرسه ســاز اســتان 
کرمانشاه امسال تعهد ساخت 78 مدرسه با 61 میلیارد 
تومــان اعتبــار را داده انــد، گفــت: خیریــن مدرسه ســاز 
اســتان کرمانشــاه تا این وقت از ســال حدود 70 درصد 

تعهدات خود در امر مدرسه سازی را محقق کرده اند.
وی با بیان اینکه اســتان کرمانشــاه حــدود 460 خیر 
مدرسه ســاز حقیقی و حقوقی دارد، افزود: این اســتان 
264 خیر مدرسه ســاز مرد و 76 خیر مدرسه ساز خانم و 

همچنین 78 خیر مدرسه ساز حقوقی هم دارد.

شبکه توزیع آب روستای »گرد قاسمان« 
ثلاث باباجانی اصلاح و بازسازی شد

و  آب  شــرکت  مدیرعامــل  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
فاضاب اســتان کرمانشــاه، از اصاح و توســعه شــبکه 
توزیــع آب شــرب روســتای نیمــه کاره »گــرد قاســمان« 

شهرستان ثاث باباجانی خبر داد.
رضــا داودی، در ایــن بــاره اظهار کرد: بــا هدف تامین 
آب پایــدار روســتاهای تحــت پوشــش شهرســتان ثاث 
باباجانــی و همچنیــن جلوگیــری از هدررفت آب شــرب، 
بازســازی و توســعه شبکه توزیع آب روســتای نیمه کاره 

»گرد قاسمان« در دستور کار قرار گرفت.
وی افــزود: جهــت بهره مندی مردم این روســتا از آب 
شــرب ســالم و بهداشــتی، 200 متــر لوله گــذاری بــا لوله 
ســایز 75 میلی متر و 100 متر لوله گذاری با لوله سایز 90 

میلی متر انجام شد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضاب اســتان کرمانشــاه 
تصریــح کــرد: بــرای جلوگیــری از هــدر رفــت آب شــرب، 
کنتــور تمامــی مشــترکین روســتا توســط پرســنل آبفــا 

استانداردسازی و انشعابات غیرمجاز هم پلمب شد.
داودی در پایان آب را نعمتی الهی و گرانقدر دانســت 
و از تمامــی شــهروندان درخواســت کــرد کــه در مصرف 
بهینــه آن اهتمــام لازم را داشــته باشــند و در صــورت 
مشاهده شکستگی و یا هرگونه حادثه در حوزه شرکت 
آب و فاضاب، موضوع را با شماره 122 )واحد ارتباطات 
مردمی شرکت آب و فاضاب استان کرمانشاه( در میان 

ع وقت به آن رسیدگی شود. بگذارند تا در اسر

خبــر رئیس دانشگاه اراک:

وهشگران  پژ لوده است یعنی صنعت به علم و  آ وز هوای اراک  اگر امر
بها نداده است

ســپهرغرب، گــروه خبــر: رئیس دانشــگاه اراک 
با بیــان اینکه اگر امروزه هوای اراک آلوده اســت 
یعنــی صنعــت به علم و پژوهشــگران بهــا نداده 
اســت، گفــت: بــا علــم می توانیــم هــم صنعت را 
زنــده نگه داریــم و هم باعث جلوگیری از آســیب 

به مردم شویم.
مجتبــی ذوالفقــاری، دوشــنبه 18 دی ماه در 
مراســم تجلیــل از پژوهشــگران و فنــاوران برتــر 
دانشــگاه اراک اظهار کرد: اگر پرچمی از دانشگاه 
اراک در عرصه های ملی و بین المللی بالاســت به 

خاطر حضور اساتید و پژوهشگران است.
مــا در  از دغدغه هــای  یکــی  ادامــه داد:  وی 
دانشــگاه اراک، جایــگاه و رتبــه بنــدی دانشــگاه 
اســت که با تاشــی که حوزه معاونت پژوهشــی 
انجــام داد پیشــرفت داشــته ایم. امیدواریــم بــا 

وجــود کمبودهایی که وجود دارد بتوانیم روز به 
روز رتبه علمی دانشگاه را ارتقا دهیم.

ذوالفقــاری بــا بیــان اینکــه همه همــکاران با 
حمایــت  پژوهشــی  طرح هــای  از  شــوق  و  ذوق 
می کننــد و کارهــای یکدیگــر را تقویــت می کننــد 
گفــت: هــر فردی یــک توانمندی خاصــی دارد که 
می توانــد کارهــای علمــی فــرد یــا گــروه دیگــر را 

تقویت کند.
وی بــا بیــان اینکــه مهمتریــن ســندی که یک 
کار تحقیقــی را بیان می کند، مقاله اســت افزود: 
موضوع مهم پیش رو برای دانشگاه اراک، ارتقاء 
رتبــه دانشــگاه در رتبه بنــدی ملــی و بین المللــی 
اســت. کارگروهی برای این مهم تشــکیل شده و 
قرار اســت به صورت متمرکز این موضوع را رصد 

کند.

رئیــس دانشــگاه اراک تصریــح کــرد: موضوع 
رنکینگ دانشــگاه مورد توجــه جدی قرار خواهد 
گرفــت و برای این مهم، ســرمایه گذاری خواهیم 

کرد.
وی با بیان اینکه پژوهش بایســتی بر اســاس 
واقعیت هــای روز انجــام شــود گفــت: بــا وجــود 
اینکه هوش مصنوعــی و روش های مختلفی در 
جهان پدید آمده اند ولــی هیچکدام نافی تاش 
و کوشــش نیســتند چراکه جریــان عالم هیچگاه 
منفــی نیســت و جریانــی توحیــدی اســت. وقتی 
بــا تمام وجود تــاش کنیم، غیرممکن اســت که 

نتیجه نگیریم.
قابلیــت  از  اینکــه  بــر  تاکیــد  بــا  ذوالفقــاری 
جوانــان امــروزی بایــد اســتفاده کنیم تا رشــد 
داشــته باشــیم افزود: در یکســال اخیر رویکرد 

عملیاتــی طــرح تحولی دانشــگاه را ارائه دادیم 
دانشــگاه،  اصلــی  چارچــوب  حفــظ  ضمــن  تــا 
پژوهــش را داخل کاس بیاوریــم و کاس های 
حل مســئله داشــته باشــیم. کاس های درس 
بایــد از جلســه اول تا آخر بــرای انجام یک طرح 
پژوهشــی و به صورت هدفدار تشــکیل شوند. 
ایــن ترم چنــد کاس را مطابق ایــن طرح ایجاد 

کردیم.
ذوالفقاری با بیان اینکه پژوهش مایه امید در 
جامعه اســت افزود: ما باید به رویکرد رو به جلو 
توجه کنیم و با نشــاط علمــی کار کنیم. پژوهش 
دوگانه ها را از بین می برد و این وظیفه دانشگاه 

است که این کار را انجام دهد.
وی با بیان اینکه اگر استاد و دانشگاه حمایت 
شــوند تمام مشــکات حل خواهد شــد تصریح 

کرد: آب کم اســت ولی با علــم می توان جبرانش 
کــرد. مــا مشــکل آب نداریم بلکه مشــکل اجرای 
فنــاوری در بخش کشــاورزی داریم که دانشــگاه 

می تواند این مشکل را حل کند.
امــروزه  اگــر  افــزود:  اراک  دانشــگاه  رئیــس 
بــه  صنعــت  یعنــی  اســت  آلــوده  اراک  هــوای 
علــم و پژوهشــگران بهــا نــداده اســت. بــا علــم 
می توانیــم هــم صنعــت را زنده نگــه داریم و هم 
باعــث جلوگیــری از آســیب بــه مردم شــویم. اگر 
ظرفیت هــای دانشــگاه اراک را به اســتان معرفی 
کنیم قطعا مشــکاتی نظیر آلودگی هوا و آب در 

استان حل می شود.
از  مراســم  ایــن  پایــان  در  اســت،  گفتنــی 
پژوهشــگران و فناوران برتر دانشگاه اراک تجلیل 

شد.

پیشرفت فیزیکی 65 درصدی تقاطع غیر همسطح راهجرد
ســپهرغرب، گــروه خبــر: مدیــرکل راهــداری و 
حمل و نقل جاده ای اســتان مرکزی از پیشــرفت 
همســطح  غیــر  تقاطــع  درصــدی   65 فیزیکــی 

راهجرد خبر داد.
مهــرداد جهانــی اظهار کــرد: عملیــات اجرایی 
احداث پل در سه راهی خرازان شهرستان تفرش 
با استفاده از 30 باکس بتنی پیش ساخته شروع 

شده است.
وی تصریــح کــرد: بــا پیگیری هــای بــه عمــل 
آمــده تقاطــع غیرهمســطح راهجــرد در محــور 
اراک- ســلفچگان که به نوعی ورودی شهرستان 
آشــتیان محسوب می شــود، در سنوات گذشته 
دارای پیشــرفت فیزیکی 5 درصــدی بوده ولی با 
اقدامات صورت گرفته و پیگیری های انجام شده 
در یک ســال اخیر، پیشــرفت فیزیکی پروژه به 65 

درصد رسیده است.
مدیرکل راهداری اســتان مرکزی با بیان اینکه 
بــرای احــداث ایــن تقاطــع 9 ابنیه احداث شــده 
کــه یکی پل اصلــی و 8 پل مختلف بــرای هدایت 
آب های سطحی در نظر گرفته شده است، افزود: 
عملیات ســاخت پل و ابنیه ها به اتمام رســیده و 
بعــد از نــوروز 1403 عملیــات اجــرای مســیرهای 

دسترســی )رمپ و لوپ ها( شــروع خواهد شــد، 
اعتبار اجرایی این طرح 400 میلیارد ریال است.

جهانی با اشــاره به مطالبه مردم در خصوص 
تعریض محور کمیجان، ســاروق، آهنگران و اراک 
بیــان داشــت: ایــن محور از ســه راهــی آهنگران 
بــه ســمت ســاروق و در ادامه به شــهر کمیجان 
حدود 54 کیلومتر می باشد که پیشرفت فیزیکی 
تعریــض این محــور10 درصد بــوده که بحمدالله 
طی 2 سال اخیر با توجه به قراردادهای مختلف 
بــه طورت مقطعــی در اجــرای کار بــا پیمانکاران 
آن 46 کیلومتــر  از 54 کیلومتــر  منعقــد شــد و 

تعریض شده است.
وی ادامــه داد: البته بــرای تعریض این محور 
فقط زیرســازی و آســفالت انجام نداده ایم، بلکه 
حدود 32 دســتگاه انواع پل در طول این محور 
از 2 طــرف نیازمنــد تعریــض بودنــد کــه بخشــی 
از آن هــا توســط پیمانکار و بخشــی نیــز به جهت 
تســریع در رونــد اجــرا بــه صــورت امانی توســط 
اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرســتان 

کمیجان صورت گرفت.
وی افــزود: این پروژه در صــورت فراهم بودن 
شــرایط جــوی مناســب تــا پایان ســال بــه اتمام 

می رســد در غیــر ایــن صورت، بعــد از ایــام نوروز 
آســفالت ایــن محــور تکمیــل و بــه بهره بــرداری 
خواهــد رســید. ضمن آنکــه بر اســاس موافقت 
زیرســازی،  تکمیــل  از  پــس  راهــداری  ســازمان 
تعریــض و دیگر اقدامات روکش آســفالت آن نیز 
بــه طور کامــل اجرا می شــود که البتــه هم اینک 

بخشی از آن انجام شده است.
این مقــام مســئول همچنین یادآور شــد: در 
گردنه وفس شهرستان کمیجان نیز نقاط حادثه 

خیزی داشتیم که رفع خطر شده است.
مدیــرکل راهــداری و حمــل و نقــل جــاده ای 
اســتان مرکــزی مهمتریــن رســالت و خــط قرمز 
مواصاتــی  راه هــای  ســازی  ایمــن  را  ســازمان 
کشور عنوان کرد و بیان داشت: همکاران ما در 
ادارات ســطح اســتان برای انجــام فعالیت های 
راهداری در راســتای افزایــش ایمنی و رفع نقاط 
حادثــه خیــز بــه طــور روزانه بــه ســطح جاده ها 
اعــزام می شــوند؛ عاوه بــر اجرای نقــاط حادثه 
خیــز مصــوب، اقداماتی به صورت جــاری انجام 
می دهیــم تــا بتوانیــم ایمنــی را بــرای مــردم به 
ارمغــان بیاوریــم تا از حــوادث جاده ای کاســته 

شود.

نماینده مردم اراک در مجلس:

قطع کامل سوخت مازوت نیروگاه شازند حداکثر تا سه هفته آینده
ســپهرغرب، گــروه خبــر: نماینده مــردم اراک، 
خنداب و کمیجان در مجلس شــورای اســامی 
گفــت: طبــق مذاکراتــی کــه بــا وزیر نفــت انجام 
شــده اســتفاده از ســوخت مــازوت در نیــروگاه 
شــازند حداکثر تا ســه هفته آینده قطع خواهد 

شد.
»علی اکبــر کریمــی« روز دوشــنبه اظهار کرد: 
در دیداری که با وزیر نفت صورت گرفت به رفتار 
تبعیــض نســبت به مــردم بــا اراک، روســتاهای 
منطقه و شــازند در اســتفاده از سوخت مازوت 

اشاره شد.
وی ادامــه داد: گایه منــدی کــه نیروگاه های 
از ســوخت گاز  تهــران و مناطــق دیگــر  اســتان 
اســتفاده می کننــد امــا نیــروگاه شــازند مازوت 
می ســوزاند، مطرح شــد و به واقــع این انصاف 
نیســت کــه آلودگــی در این ســطح تنهــا گریبان 

مردم اراک را بگیرد.
نماینــده مــردم اراک، خنــداب و کمیجــان در 
مجلس شــورای اســامی ادامــه داد: وزیر نفت 
در ایــن دیدار به این نکتــه پرداختند که در دیگر 
مناطــق کشــور نیــز بــه حد ضــرورت از ســوخت 
مــازوت اســتفاده می شــود و وضعیــت توزیــع 
ســوخت گاز و مــازوت را کــه در کمیتــه ای ســه 
جانبــه بــا حضــور وزرای نفــت و نیرو و ســازمان 
قــرار  بررســی  مــورد  زیســت  محیــط  حفاظــت 

می گیرد را تشریح کرد.
کریمی عنوان کرد: در ادامه تشریح وضعیت 
اراک بــه تعداد 114 روز آلودگی این شــهر اشــاره 
شد و طبق گفته وزیر نفت، پیشنهاد توقف خط 
تولید ســه واحد از نیروگاه که از سوخت مازوت 
اســتفاده می شــود برای چند هفته باقی مانده 
از ســال به وزارت نیرو و نیز قطع سوخت مازوت 

در هفته های آینده ارایه شد.
وی گفت: طبق قول های داده شده از سوی 
وزارت نیــرو بــا توجــه بــه گرمــی هــوا حداکثر تا 
ســه هفته آینده اســتفاده از این سوخت حذف 

می شود.
نماینــده مــردم اراک، خنــداب و کمیجــان در 
مجلس شــورای اســامی خاطر نشان کرد: وزیر 
نفت همچنیــن به موضوع مهم فیلتراســیون و 
اســتفاده از ســوخت ترکیبــی در نیروگاه شــازند 
بــه عنــوان راهکار بلنــد مدت تاکید کــرد که این 
مــورد بــه عنوان پیشــنهاد بــه وزارت نیــرو ارایه 

شده است.
کریمــی تاکید کــرد: مطالبه هــوای پاک مردم 
اراک با تمام توان پیگیری می شــود و امید است 
کــه مجمــوع پیگیری هــا و اقدامــات، اثربخــش 

واقع شود.

هیچ مسجدی در کرمانشاه نباید از معتکف خالی باشد
ســپهرغرب، گروه خبــر: نماینــده ولی فقیه در 
اســتان کرمانشــاه گفــت: اگرجوان ما در ســنین 
جوانــی در مســیر دین قــرار بگیرد، در بزرگســالی 
انســانی متدیــن خواهــد بــود، بنابرایــن بایــد با 
برنامه ریــزی درســت و دقیــق کاری کنیم که هیچ 

مسجدی، خالی از معتکف نباشد.
آیــت الله حبیب الله غفــوری نماینده ولی فقیه 
در اســتان کرمانشــاه در دیدار مدیــران مرتبط با 
برگــزاری اعتــکاف، ضمــن تأکید بر اینکــه اعتکاف 
یک حرکت اســامی، الهی، معنــوی و یک فرصت 
خصــوص  بــه  متدیــن  مــردم  بــرای  اســتثنایی 
نســل جوان اســت، اظهار کرد: اگر اطاع رســانی 
غالــب  بگیــرد،  صــورت  مناســب  برنامه  ریــزی  و 
در  فرزندانشــان  کــه  دارنــد  تمایــل  خانواده هــا 
فضــای اعتکاف قــرار بگیرند و این فضــا را تجربه 

کنند.
وی بــا اشــاره بــه اهمیت حضــور جوانــان در 
اعتکاف، گفت: حضور بزرگترها در اعتکاف بســیار 
خــوب اســت، امــا همانگونــه کــه پیامبــر گرامی 
اســام )ص( می فرمایــد باید جوانــان را دریابیم 
و آن هــا را تشــویق بــه حضــور در اعتــکاف کنیم. 
اصل کار و جایی را که دشمن هدف گرفته، نسل 
جوان اســت و اگرجــوان ما در ســنین جوانی در 
مســیر دیــن قــرار بگیــرد، در بزرگســالی انســانی 
متدیــن خواهد بود. بنابرایــن باید با برنامه ریزی 

درســت و دقیــق کاری کنیــم که هیچ مســجدی، 
خالی از معتکف نباشد.

نماینــده ولی فقیــه در اســتان کرمانشــاه بــا 
مروری بــر اهمیت و ضرورت مردمی ســازی امور، 
داشــت:  اظهــار  فرهنگــی،  مســائل  در  به ویــژه 
نظــر مقــام  درخصــوص مقوله هــای فرهنگــی، 
معظــم رهبــری )مدظلــه ( بر این  اســت کــه باید 
زیــرا  کنیــم،  مردمی ســازی  را  فرهنگــی  مســائل 
مســائل فرهنگــی درصورتــی کــه مردمی ســازی 
حاصــل  موفقیــت  و  می رونــد  پیــش  شــوند، 

می شود.
وی بــا تصریــح اینکــه آینده کشــور در دســت 
جوانان دانشگاهی اســت، عنوان کرد: می طلبد 
کــه در بحــث اعتکاف، توجــه جدی و ویــژه ای به 
محیط هــای دانشــگاهی شــود زیرا در دانشــگاه 
جوان هــای بســیار مومن، متدیــن و ثابت قدمی 
حضــور دارنــد و اعتکاف فرصت بســیار مناســبی 

برای جمع شدن جوانان است.
حجت الاســام غفوری در اســتان بــا قدردانی 
از زحمات مسوولان و دســت اندرکاران اعتکاف، 
خاطرنشــان کــرد: ظرفیــت اســتان کرمانشــاه در 
عرصه های دینی بســیار بالا است و آمادگی قلبی 
مردم برای مســائل معنوی و ایمانی بســیار زیاد 
اســت، امــا باید بــا برنامه ریزی مناســب، زمینه را 

برای حضور مردم فراهم کرد.

مدیرکل اقتصاد و دارایی استان خبر داد:

شناسایی 219 ملک مازاد ادارات کرمانشاه
61 ملک فروش رفته است

ســپهرغرب، گروه خبر: بــه گفته مدیرکل امور 
اقتصــادی و دارایــی اســتان کرمانشــاه، تاکنون 
219 فقره از اموال مازاد ادارات و دســتگاه های 
مولدســازی  طــرح  راســتای  در  کرمانشــاه 
دارایی هــای دولــت شناســایی شــده کــه درآمد 
حاصــل از فروش آنها بــه تکمیل طرح های نیمه 

تمام اختصاص خواهد یافت.
اینکــه  بیــان  بــا  اقــدم  رشــیدی  محمــود 
در  جدیــت  بــا  دولــت  دارایی هــای  مولدســازی 
کرمانشــاه دنبال می شود، گفت: از ابتدای طرح 
مولدســازی دارایی هــای دولــت در ســال 1399 
تاکنــون 219 فقــره ملــک مــازاد دســتگاه ها در 
سراســر اســتان شناســایی شــده که ارزش آنها 

بالغ بر 6950 میلیارد ریال است.
وی ادامه داد: از این اماک مازاد شناســایی 
شــده، تاکنــون 61 فقــره بــه ارزش 1100 میلیارد 

ریال به فروش رفته است.
مدیــر کل امــور اقتصــادی و دارایــی اســتان 
کرمانشاه از ســرعت گرفتن کار شناسایی اماک 
و  داد  خبــر  جــاری  ســال  در  دســتگاه ها  مــازاد 
عنــوان کرد: از ابتدای امســال تاکنون 93 فقره 
ملک مازاد دستگاه ها شناسایی شده که از این 
تعــداد دو ملــک بــه ارزش 66 میلیــارد ریــال به 

فروش رفته است.
رشــیدی اقــدم از اهمیت مولدســازی دارایی 
دولت و فروش اماک مازاد دســتگاه ها یاد کرد 
و افــزود: هــدف از این طرح آن اســت که اماک 
و دارایی هایــی کــه ســال ها بــه شــکل ناکارآمد 
اداره شــده، تبدیل به منابع مالی شده و صرف 

تکمیل طرح های نیمه تمام شود.
وی بــا تاکید بر اینکه 100 درصد منابع حاصل 
از مولدســازی بایــد بــه تکمیــل طرح هــای نیمه 
تمــام اختصــاص یابد، اظهــار کرد: نیمــی از این 
منابــع بــر طرح هــای نیمــه تمــام اولویــت دار و 
نیمی بــرای طرح های نیمه تمام دســتگاهی که 
اماک آن فروش رفته، اختصاص خواهد یافت.

به گفته این مســئول، فــروش این امــوال نیز به 
صورت کاما شفاف و از طریق مزایده انجام می شود.
مدیــرکل امــور اقتصــادی و دارایــی اســتان 
کرمانشــاه با بیان اینکــه پروژه های اولویت داری 
نیز در اســتان مشخص شــده که درآمد حاصل 
از فــروش امــاک مازاد بــه آنها اختصــاص یابد، 
پروژه قطار شــهری، ســامانه گرمسیری، راه آهن 

و... را از مهمترین آنها برشمرد.
رشیدی اقدم درباره اماکی که مازاد شناخته 
شــده و به فروش می رسند نیز گفت: اماکی که 
دیگر در راستای وظایف ذاتی دستگاه استفاده 
نمی شــود، بیش از یکســال اســت راکد و بدون 
اســتفاده مانــده و یــا فاقــد توجیــه اقتصــادی 

است، مشمول این طرح می شوند.


